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Vragen van het lid Kuiken (PvdA)
aan de staatssecretaris van Financiën
over het beëindigen van de fysieke
aanwezigheid van de douane op
Moerdijk. (Ingezonden 2 april 2009)

1
Is het waar dat de douane, in het
kader van de algehele reorganisatie
van de douane, besloten heeft haar
fysieke aanwezigheid op het haven en
industriecomplex van Moerdijk op te
heffen? Zo ja, op welke termijn zal dit
gebeuren?

2
Is over dit besluit overleg geweest
met de betrokkenen, het havenschap
Moerdijk en de ondernemers op het
industrieterrein Moerdijk? Zo nee,
waarom niet en is dit nog wel
voorzien voor het geplande
daadwerkelijk vertrek?

3
Is bij de beslissing om het fysiek
toezicht op Moerdijk te vervangen
door vormen van elektronische
controle ook rekening gehouden met
de gevolgen voor de bedrijven die op
Moerdijk gevestigd zijn? Zo ja, hoe
zijn deze gevolgen gewogen?

4
Hoeveel administratieve handelingen
worden op dit moment nog fysiek
door de douane op Moerdijk
uitgevoerd? Hoeveel van de bedrijven
op Moerdijk hebben inmiddels een
AEO-status en wisselen hun berichten
met de douane elektronisch uit? Wat

wordt gedaan om deze digitalisering
en zelfcontrole te bevorderen,
voorbereidend op de geplande
beëindiging van de fysieke
aanwezigheid?

5
Wat betekent het vertrek van de
douane op Moerdijk voor het fysiek
toezicht op het bedrijventerrein en de
goederenstromen naar en van de
haven? Hoe en door wie worden
eventuele leemtes in dit toezicht
opgevangen en wat voor afspraken
zijn hierover gemaakt?
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